
Årsberetning fra Tif håndbold 2023

Sæson 2023/2024 er et år, hvor vi har fået mange nye medlemmer. De
helt unge, har vi fået ind i hallen igen. Så fremtiden ser lys ud.

Vi er som klub glade for den store fremgang. De frivillige i klubben har
ydet et stort stykke arbejde for at fastholde og rekruttere nye spillere.

Sæsonen 2023/2024 startede op i august med 3 dame senior hold samt 6
ungdomshold fra u5 til u19.
Resultaterne på håndboldbanen har været blandet, men humøret har
været højt. Det ser jeg i hallen, når alle løber rundt og træner.

I vores håndboldbestyrelse har der også været travlt. Det er i lyset af, at
vi mangler et par stykker til forskellige opgaver.
Bestyrelsen har i mange år været underbemandet,og det har betydet, at
få har løftet mange opgaver. Det kan lade sig gøre, men ikke i længden.

Tiden er kommet, hvor andre må tage over.

Jeg håber, at flere vil bidrage med lidt,for det giver så meget til klubben.

Tak for hjælpen og den store opbakning fra trænerne, spillere og
forældre.

Venlig hilsen Formand
Rene Gregersen
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Regnskab Tjørring I Håndbold 2023

2023 2022
Resultatopgørelse
Indtægter
Kontingent

1101 Kontingent 0-6 år -1.800,00 -400
1102 Kontingent 7-12 år -22.712,50 -11.487,50
1103 Kontingent 13-18 år -26.362,50 -9.800,00
1110 Kontingenter O19 0 0
1111 Kontingent 19-24 år -35.700,00 -16.100,00
1112 Kontingent 25-39 år -18.600,00 -11.950,00
1120 Kontingent hensættelser 0 -44.925,00

Indtægter i alt -105.175,00 -94.662,50

Øvrige indtægter
1145 Kommunalt tilskud -26.447,00 -23.285,00
1155 Tilskud kantineforeningen -50.000,00 -60.000,00
1165 Øvrigt salg -52,75 0
1170 Deltagergebyr Stævne 0 -3.468,00
1176 Andre indtægter 0 -720

Øvrige indtægter i alt -76.499,75 -87.473,00

Indtægter i alt -181.674,75 -182.135,50

Udgifter
Trænerudgifter

2110 Omkostningsgodtgørelse træner u19 54.500,00 59.000,00
Trænerudgifter i alt 54.500,00 59.000,00

Udgifter vedr. turnering og stævner
2215 Tur./stævnegebyrer o19 6.795,00 13.161,00
2220 Tur./stævnegebyr u19 19.870,14 10.526,00
2225 Stævnegebyr ej tilskudsberettiget 0 8.050,00
2230 Diverse omk. tur./stævner (bøder..) 2.220,00 2.218,00
2231 Div. omkostninger (bøder) Holdfællesskab HFH 499 0
2235 Dommerudgift o19 28.887,30 22.130,00
2240 Dommerudgift u19 14.462,60 6.642,20

Udgifter vedr. turnering og stævner i alt 72.734,04 62.727,20

Øvrige udgifter
2305 Kursusgebyrer 0 4,05
2310 Halleje 12.440,00 21.607,30
2320 Køb rekvisitter u/momsfradrag 5.834,95 15.157,08
2340 Brag i hallen / fællesspisning 1.664,00 810
2345 Kontorartikler 0 738,29
2350 Porto og gebyrer 4.506,98 4.550,01
2351 Renter 0 2.753,81
2380 Kontingenter 10.756,65 10.767,75
2386 Trænermøde udgifter 14.784,62 4.326,32
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2387 Bestyrelsesmøder udgifter 360 359
2390 Gaver og blomster 310 458
2405 Diverse 1.163,00 0
2410 Sponsorater 50.000,00 0

Øvrige udgifter i alt 101.820,20 61.531,61

Udgifter i alt 229.054,24 183.258,81
Resultat før renter og ekstraordinære 47.379,49 1.123,31

4000 Renteindtægter -113,77 0
4910 Overført resultat til balancen -47.265,72 -1.123,31

BALANCE
Aktiver
Bankindestående

5100 Jyske Bank 1214163 465.737,10 467.377,82
Bankindestående i alt 465.737,10 467.377,82

Aktiver i alt 465.737,10 467.377,82

Passiver
Skyldige poster

6110 Skyldige omkostninger -56.215,00 -12.390,00
6120 Skyldig trænerløn -50.000,00 -60.000,00

Skyldige poster i alt -106.215,00 -72.390,00

6400 Forudbetalt kontingent vintersæson -58.487,50 -46.687,50

Egenkapital
6901 Årets resultat 47.265,72 1.123,31
6910 Egenkapital -348.300,32 -349.423,63

Egenkapital i alt -301.034,60 -348.300,32
Passiver i alt -465.737,10 -467.377,82
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Formandsberetning 2023 

 

Vi havde i 2023, tilmeldt 2 hold í turneringen og begge hold er kommet mere eller mindre fornuftigt 
igennem turneringen.  

Vi har i henhold til foreningens formål givet tilskud til 12 hold - U8 til U15, med et samlet beløb på 23000,- 

Vi har også givet et bidrag til udvidelsen af NordVest Hallen på 30000,-  

Bestyrelsen vil gerne takke alle spillere og holdledere for den store indsats der er ydet i sæsonen 2023.  

Der skal lyde en stor tak til alle fra afdelingen som har ydet en frivillig indsats pa den ene eller anden måde 
til gavn for alle i TIF – ikke mindst dem som hjælper på MCH Arena. 

 

Afslutningsfest på PianoBar 

Afslutningsfesten blev i år flyttet til nye lokationer. Efter lidt dobbelt booking af lokaler, og en hel del 
prøvesmagninger, lykkedes det udvalget at fået sammensat maden fra Gastro 13 og Vin, Øl og vand fra 
PianoBar. Jeg tror at alle deltagere vil give mig ret i at vi havde en helt igennem vellykket og god aften.  

 

Sammenhold på sidelinjen 

Da vi jo desværre for nuværende, kun er 2 hold tilmeldt turneringsfodbold, har Vi forsøgt os med lidt 
sammenhold på sidelinjen (initiativet kom fra Erik Hove og vi var frække nok til at overtage det) 

Før hver hjemmekamp for Veteraner +50, er der sendt mails rundt til gamle spillere om fri øl og vand på 
sidelinjen under og efter kampene. 

Vi synes det har været en rimelig succes, og overvejer om konceptet måske skal fortsætte i den nye sæson. 

 

 

Old Boys +30  sæsonen 2023 

Forår 2023 

Nederlag. Nederlag. Uafgjort. Sejr. Nederlag. Nederlag. Nederlag.  

Det var vores stime inden forårets sidste og meget vigtige kamp for at undgå nedrykning til B-rækken. 

En kamp der resulterede i en 3-0 sejr til TIF.  

Velfortjent.  

Godt nok fordi udeholdet blev taberdømt, da de ikke kunne stille hold, men ser man jo ikke nogen steder, 
når man kaster et blik på tabellen.   
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Overlevelsen i A-rækken var en realitet. Sæsonens målsætning var blevet opfyldt og vi kunne med en god 
fornemmelse i kroppen afholde sommerarrangementet, som I år bestod af en padel-tennis og efterfølgende 
hygge down-town Herning.  

 

Efterår 2023 

Efterårssæsonen var mere eller mindre en gentagelse af forårssæsonen og giver ikke anledning til ekstra 
bemærkninger.  

Som altid;  

• Til tider svært at stille hold. 

• Altid godt humør på holdet. 

• Næste sæsons holdledere for +30 holdet er uændret.  

• Tak for en god sæson fra +30 holdet til alle i vores fælles forening.  

• Tak for den indsat der bliver gjort.  

Vi glæder os til 2024-sæsonen 

 

Veteraner +50  sæsonen 2023 

Sæsonen 2023 For veteraner +50  

2023 blev året, hvor vi havde fået mere styr på, hvordan man spiller 7 mands fodbold. Vi var i foråret rykket 
ned i B rækken Og i efteråret havde vi fået DGI og de andre klubber med på ideen om at dele 2 puljer op i 3 
mere lige puljer. Godt for Tjørring skulle det vise sig. 

I 2023 har det igen været godt, at vi er en god flok spillere til holdet, for skader har plaget os gennem hele 
året. Desværre har enkelte også måtte sige helt stop og ligge støvlerne på hylden. Vi siger tak for indsatsen 
gennem mange år. 

Lidt tilgang har der også været plads til. Henrik Buur, dog kun et par kampe for så at blive langtidsskadet, 
Erik Hove fandt også støvlerne frem i nogle kampe, godt at se ham tilbage. Et glædelig gensyn til banerne i 
TIF, var det også, da vi signede Thomas Mortensen på en fri Transfer direkte hjemme fra sofaen. 

Foråret 2023 

Puljen TIF, Sunds, Ikast, Kølkær og 2 x Herning KFUM  

Den pulje i foråret blev alt andet end spændende og jævnbyrdig, dertil var vi for suveræne. Blandt mange 
flotte sejre kan stor sejren på 8-0 over de unge drenge fra KFUM nævnes. Vi vandt puljen med hele 28 p 11 
p foran nr 2 Sunds. Vi afgav kun 2 p, scorede hele 47 mål, samtidig med at vores Keeper kun lukkede 12 mål 
ind. Han udtaler, at 12 var alt for mange mål, men også at det indimellem var svært at være Palle 
plankeværk, med et forsvar så piv åben og af tvivlsom kvalitet.      
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Efteråret.2023 

Puljen TIF, Bording, Hammerum og Sunds 

Efter sommerferien blev det langt mere jævnbyrdig og med opdelingen i mindre puljer, havde vi nogle gode 
og tætte kampe mod Bording og Hammerum. Flere af kampene mod Sunds spillede vi som en sæk kartofler 
og smed sejre væk på store fejl. Sunds der sluttede med kun 4 p fik uafgjort mod os i to kampe. Rækken blev 
vundet med 17 p og Bording blev nr. 2 med 16 p. Alt i alt en rigtig god sæson 2023.  

Årets spiller blev i 2023 Jesper Grønkjær. Flot sæson af Jesper som sæsonen igennem er gået foran og har 
været indpisker. 

I den nye sæson 2024 bliver 3 puljer igen til 2, og vi må desværre konstatere, at vi skal en tur op i A rækken 
og vi må forvente, at sejrene ikke kommer som perler på en snor længere. Vi er, trods mere modstand i 
vente, altid sikre på at vinde 3 halvleg.  

Afslutningsfesten blev i 2023 som noget nyt afholdt på Piano bar med kæmpe succes. Vi hyggede os. Stor 
tak til den nye bestyrelse for veludført arbejde. 

I sen foråret 2024 vil vi forsøge at lave et fredagsarrangement ude hos Borgs Bryggeri i Studsgård med 
ølsmagning for alle. 

TK. 

 

 

 

Til slut skal der lyde en stor tak til mine bestyrelseskollegaer for et godt samarbejde i 2023 og en stor tak til 
vores sponsorer  

 

Preben 
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Formandsberetning fra Tjørring Parasport afd. 2023 

I 2023 arbejder vi med spændende aktiviteter, indenfor for fællesskabet i Parasport i 
Tjørring. Vi håber på, at når den nye hal står klar i 2025. Vil El-hockey støde til os, her i 
Nordvest hallen. Så kan El-hockey og Parasport deles om magasinrum, og derved vil der 
være yderligere mulighed for endnu mere fællesskab, de 2 klubber imellem. 

Vi har også nogle fællesspisninger, nu hvor vi ikke længere kan låne lokalerne på Bytoften 
har Danny og Kirsten trådt til og lånt Deres hjem ud til vores sommerfest og julefrokost.   
Vi siger tak til Danny og Kirsten. 

Claus har i 2 omgange søgt Jysk Aktivitetspulje om 5.000 kr. til Bolde o.l. 
I første omgang fik vi afslag på vores ansøgning om tilskud hos: Jysk Aktivitets Udvalg 
Claus søgt igen og i August 2023, fik vi det bevilliget og fik i den anledning, købt 2 bolde 
for tilskuddet indtil videre. 
Vi siger tak til Jysk Aktivitetspulje. 

Danny og Claus deltog den 29. maj 2023 i Royal Run arrangement. Vi berettede om 
dagen og turen rundt i Herning, og der var enighed om, at ruten havde været rimeligt 
handicapvenlig. Så alt i alt et godt arrangement. 

Aktivering af ’’ikke sportsaktive handicappede’’ 
I foråret var det store møde i gildesalen på Bytoften Der var gode fremmøde. 
Der kom mange forslagen bl.a. at komme ud at sejle, bordtennis, fodbold, Boccia og 
meget andet. Det var dejligt med så mange gode forslag. 
I første omgang blev det til ¨Åben hal¨ arrangementer, så måtte vi se hvordan deltagelsen 
ville blive. Vi startede med 3 onsdage i uge 43, 44, 45, som så blev til ekstra 5 onsdage på 
grund af gode deltagelse også holdt i uge 46, 47, 48, 49 og 50 I alt blev det 8 ganger. 
Mette Skærbæk fra ”Bevæg dig for livet” fra Herning kommune, stod for det praktiske i 
hallen og Der blev bestilt kaffe, kage og cafeteria tid.  
Vi var i Hallen med forskellige aktiviteter i 1 time sammen med Mette Skærbæk og Stine 
der er bleven ansatte i kommunen til at hjælpe med opstarten, Dorthe Kock fra DGI samt 
Frank fra Parasport. Bagefter fik vi kaffe og kage vi fik vent oplevelserne blandt alle 
deltagerne. Det gjorde vi hver gang. Det var store interesse for de forskellige sjove 
aktiviteter der blev lavet samt det gode fællesskab. Succesen den fortsætter vi i det nye år 
2024. det bliver arbejdet på at få nogle frivillige der kan stå for denne succes. Vi arbejder 
og håber på at det vil fortsætte. Det var nogle rigtig givende oplevelser for deltageren og 
det gav liv i hallen. 
Mette Skærbæk donerede en rigtig fin lyserød og lyseblå fodbold. Bevæg dig for livet, 
betaler vores kantineregning, som er fremkommet af vores sociale kaffebord, i forbindelse 
med vores ¨Åben Hal¨ arrangementer.  
 
Danny og Claus sætter sig sammen snarest, og skriver endnu en ansøgning til en fond. 
Nordvest hallens hal 3 projekt går i gang februar 2024 og forventes at stå klar i første 
halvdel af 2025. 

Til sidst vil jeg sige en stor tak til Thomas for et godt samarbejde. Bestyrelsen og jeg 
glæder os til et fortsat godt samarbejde i 2024, hvis det stadig er mig som sidder ved roret. 
 
Med venlig hilsen 
 
Formand for TIF Parasport  
Claus B.S. Madsen 
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Endnu et år er gået i Tjørring sky�eforening. Det har været et svært år, hvor kravene 
�l bestyrelse og hjælpere forsat bliver mere skærpede og derfor fylder mere og mere 
i den daglige dri� af sky�eforeningen. 

Prisen på patroner er også steget lidt igen, så der skal vurderes på om prisen pr. 
skydning skal hæves. 

Der er ikke den store �lgang af de yngste sky�er, dog er der kommet lidt nye sky�er i 
alderen 12 – 16 år og det er vi selvfølgelig meget glade for. 

Vi deltog endnu engang med 2 klasser fra Tjørring skole i de�e års skole DM. 

Det var beklageligt væsentlig færre klasser end sidste år, men det betød også en 
særdeles mindre arbejdsbyrde for vores seniorer. 

Vores præmieskydning blev endnu engang a�oldt med stor deltagelse torsdag, dog 
skal vi måske have justeret åbnings�den om lørdagen, da der ikke var mange sky�er 
denne dag. 

Derudover er vildsvineskydning også startet op med stor opbakning, så det håber vi 
fortsæ�er. 

Som formand vil jeg gerne sige en stor tak �l alle dem, der har kunne hjælpe med de 
forskellige �ng. De�e gælder vores seniorer, der er uundværlige i forbindelse med 
DM for 5. klasserne, bestyrelsen, samt de enkelte medlemmer, som har sprunget �l 
når det kneb med hjælpere. 

Vi kigger dog ind i en �d, hvor det stadig bliver sværere at �nde opbakning �l 
bestyrelsen og �l de frivillige hjælpere, som bærer denne forening. Jeg håber at vi 
kan �lø�e i �ok� for at denne forening kan bestå i mange år ud i frem�den. 

 

Formand 

Thomas Damm Christensen 

 

Skytter, årsberetning



Skytter, regnskab



Skytter, regnskab



Skytter, regnskab



Skytter, regnskab




